
PROTOKÓŁ Nr XXXI/21

z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 15 grudnia 2021 roku

 

W sesji udział wzięło 13 radnych, 2 nieobecnych nieusprawiedliwionych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 

1.     Anna Grajko – Wójt Gminy

2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy

3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy

 

Proponowany porządek obrad:

1.     Otwarcie sesji.

2.     Przedstawienie porządku obrad.

3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

4.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 
2021-2031.

5.     Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr XII/75/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 6 
grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty oraz w sprawie zmiany uchwały nr  XII/76/19 Rady 
Gminy Łubnice  z dnia 6 grudnia 2019 r.  w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

6.     Interpelacje i wnioski radnych.

7.     Odpowiedzi na interpelacje.

8.     Wolne wnioski i informacje.

 



Ad. 1

 

P. Przew. – otwieram XXXI sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności 
stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

 

Ad. 2

 

Przedstawienie proponowanego porządku obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego
jw. porządku?

Porządek przyjęto jednogłośnie.

 

Ad. 3

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXI/200/21

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 13 radnych.



13 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 4

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Łubnice na lata 2021-2031.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXI/201/21

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2021-2031.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 1 radnych.

13 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 5



 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/75/19 Rady 
Gminy Łubnice z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty oraz w sprawie zmiany 
uchwały nr  XII/76/19 Rady Gminy Łubnice  z dnia 6 grudnia 2019 r.  w sprawie wzoru deklaracji  o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXI/202/21

w sprawie zmiany uchwały nr XII/75/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
opłaty oraz w sprawie zmiany uchwały nr  XII/76/19 Rady Gminy Łubnice  z dnia 6 grudnia 2019 r.  
w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 13 radnych.

12 głosowało za, 1 głos wstrzymujący się i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 6

Brak interpelacji.

 

Ad. 7

 

Brak odpowiedzi na interpelacje.



 

Ad. 8

 

P. Przew. – bardzo proszę jeżeli macie jakieś sprawy o zabieranie głosu. Proszę Pana Sekretarza o 
zabranie głosu w ramach informacji.

P. Sekretarz – przedstawił pismo z Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie” 
odpowiadającego na postulaty zgłoszone przez radnych na jednej z poprzednich sesji.

W odpowiedzi na Państwa pismo IN-1.700.9.2021 z dnia 9.11.2021 r. oraz w nawiązaniu do ustaleń 
poczynionych w trakcie wspólnej wizji terenowej z dnia 18.11.2021 r. poświęconej poruszonym w 
przytoczonym piśmie problemom, Zarząd Zlewni w Sandomierzu przesyła podsumowanie 
poczynionych ustaleń.

W roku 2020 wykonano konserwację bieżącą Strugi Beszowskiej w km 0+000 - 3+700 za kwotę 28 
000,00 zł brutto, a dalsze niezbędne prace na tej rzece zostaną zrealizowane w 2022 r. w ramach 
planowanych działań utrzymaniowych.

Postulowane w Państwa piśmie prace odmuleniowe przepustów, w obrębie koryta Strugi 
Beszowskiej oraz drogi powiatowej winny zostać wykonane przez ich użytkowników, tj. osoby 
prywatne oraz Zarząd Dróg Powiatowych w Staszowie.

W trakcie wizji terenowej uzgodniono ponad to, iż do planu prac utrzymaniowych w 2022 r. 
zostanie wprowadzone zadanie polegające na poprawie warunków dojazdowych do śluzy wałowej 
w Łyczbie, zaś staraniem Gminy Łubnice wykonane zostanie utwardzenie stanowiska pompowego. 
Do rozstrzygnięcia w miesiącu grudniu 2021 r. pozostaje ocena konieczności przeprowadzenia 
ewentualnych zmian własności gruntów w rejonie śluzy, w celu realizacji zadania.

Uzgodniono, że decyzja o budowie lewego obwałowania rzeki Kanał Strumień w km 11+500 do 
11+700 oraz odnośnie budowy śluzy wałowej w miejscowości Orzelec Duży zostanie podjęta po 
ostatecznych wynikach prac projektowych (studium wykonalności) w ramach Planu Zarządzania 
Ryzykiem Powodziowym.

Względem cieku granicznego między gminami Łubnice i Pacanów w trakcie wizji terenowej 
potwierdzono, zgodnie z ewidencją, jego funkcję melioracyjną, tym samym wszelkimi pracami 
utrzymaniowymi w obrębie tego rowu winni zająć się użytkownicy gruntów, przez które ten rów 
przebiega.

Przychylamy się do wniosku o wyczyszczenie z zakrzaczeń koryta Kanału Strumień w odcinku od 
mostu w Zborówku, do mostu w Czarzyznach i prace te zostaną wykonane przez działający w 
Zarządzie Zlewni, Zespół Wsparcia Technicznego. W przyszłym roku dokonamy oceny finansowo-
rzeczowej dla zadania częściowego oczyszczenia z zakrzaczeń międzywala Kanału Strumień, która 
stanie się podstawą do podjęcia decyzji o realizacji zadania w tym przedmiocie.



 Dokonano wizji jazu we wsi Rejterówka, który obecnie przechodzi remont, jak również rozpoznano
teren wnioskowanych przez Gminę Łubnice lokalizacji zbiorników małej retencji. Ustalono, że 
elementem niezbędnym do nadania temu przedsięwzięciu rangi formalnej jest zawiązanie 
partnerstwa wodnego lub porozumienia o współpracy pomiędzy PGW WP a Gminą Łubnice, co 
umożliwiłoby formalne zgłoszenie zadania w ramach działania PROW 4.3 i pozyskanie przez PGW 
WP środków finansowych na wykonanie ekspertyzy uzasadniającej jej wykonanie, zwłaszcza w 
kontekście jej efektywności środowiskowej.

Przychylamy się również do postulatów Gminy związanych z bieżącym utrzymaniem rzek Kinety i 
Strugi Komorowskiej oraz jazów w Wolicy i Podlesiu. Zadania te zostaną przeanalizowane na etapie 
planu prac utrzymaniowych na 2022 r.

W odniesieniu do pozostałych uwag zgłoszonych w piśmie, informujemy że:

•                    względem wału wiślanego w miejscowości Budziska; Nadzór Wodny Połaniec, jak i 
pracownicy wałowi obsługujący ten fragment wałów wiślanych, zwrócą szczególną uwagę na jego 
funkcjonowanie;

•                    względem mostu kolejowego w Niekrasowie, nie jesteśmy podmiotem uprawnionym 
do kontroli technicznych tego obiektu;

•                    względem działalności bobrów; kontrola wałów w tym aspekcie dokonywana jest na 
bieżąco;

•                    względem erozyjnej działalności rzeki Wisły; kontrola tych zjawisk dokonuje się 
cyklicznie, również „z wody", a w 2022 r. przewidziano kompleksową inwentaryzację jej skutków, 
zarówno w odniesieniu do wałów przeciwpowodziowych, jak i infrastruktury towarzyszącej (linie 
energetyczne).

P. Kozioł – z tego co ja zrozumiałem to ta droga do śluzy będzie utwardzona?

P. Sekretarz – to znaczy ja tam wnioskowałem bo w przypadku zagrożeń powodziowych i dużego 
stanu wody jest problem żeby nawet pompę  na tą śluzę doprowadzić i zainstalować i wskazane 
byłoby czy wykupienie czy wykonanie drogi przy stopie wału i stanowiska gdzie będzie można 
zainstalować pompy tej wysokiej jakości bo ta dawna pompa NIL to jakoś tam na linkach z wału 
nawet można było usadowić natomiast te pompy, które mamy w tej chwili one są nowoczesne 
pompy na przyczepkach i one nie są dostosowane do takiego traktowania. No więc pasuje 
podnieść ten odcinek tam przy walu bo tam jest zaniżenie i woda zawsze stoi i wykonanie takiego 
postumentu na zainstalowanie takiej pompy. Nie wiem Panowie tu doszli do wniosku, że my jako 
Gmina tam coś przy tym miejscu na usadowienie pompy coś pomożemy.

P. Kozioł – droga to tam będzie ze 100m

P. Sekretarz – nie ma tam żeby było z 50 m. w każdym bądź razie mieli sprawdzić sprawy 
własnościowe no i obiecali, że się tym zajmą. Przy każdym jednym zagrożeniu powodziowym tam 
jednak jest interwencja ze strony straży.

P. Przew. – czy są pytania w związku z tym pismem? Nie widzę. No ja tu mam po prostu wątpliwości
co do tego rowu granicznego pomiędzy Gminą Łubnice a Gminą Pacanów. Ten rów wcześniej tez 



był takim punktem spornym, że to nie jest rów Wojewódzkiego Zarządu Urządzeń Wodnych i 
Melioracji. Później jak się okazało to doszukaliśmy się dokumentów i stwierdzone było, że 
faktycznie jest to ich rów. Teraz przecież była inwentaryzacja bo na pewno była jak było 
przekazywane z Wojewódzkiego Zarządu Urządzeń Wodnych i Melioracji do Wód Polskich na 
pewno są te dokumenty tylko trzeba się dokopać bo to są stare sprawy i właścicielem na pewno są 
Wody Polskie ale to na spokojnie będziemy ten temat drążyć żeby znaleźć dokumenty i pokażemy, 
że jednak to nie może być właścicieli gruntów. Bo jeśli by było właścicieli gruntów to od strony 
Biskupic ma jeden gospodarz i tam się ciągnie z kilometr ten rów. To on by miał kilometr rowu 
czyścić a rów jest bardzo duży tak, że prac tam jest dużo żeby to utrzymać w porządku. 
Konserwacja jest potrzebna co parę lat żeby była w szczególności przy dużych wodach. Duże wody 
jak są to robią tam takie spustoszenie bo tam taka masa wody idzie i dlatego tak jest. Czy sa jeszcze 
jakieś pytani?

P. Bolon – czy przetarg na odpady został rozstrzygnięty?

P. Wójt – proszę Państwa przetarg na odbiór odpadów komunalnych nie jest jeszcze rozstrzygnięty, 
dlatego że oferent ten, który zaoferował najniższą cenę ma czas do jutra żeby dostarczyć 
wymagane dokumenty. Jeżeli zostaną w tym terminie dostarczone dokumenty to są kolejne dni, 
które musimy odczekać na podpisanie umowy. Jeszcze w tej chwili trudno powiedzieć bo gdyby się 
tak wydarzyło, że ten oferent nie dostarczy dokumentów to wtedy trzeba drugiego kolejnego 
oferenta się wtedy bierze pod uwagę i prosi się go o dostarczenie tych samych dokumentów, które 
były żądane w odniesieniu do pierwszego oferenta. Tak, że wtedy się ta procedura przedłuża ale 
mam nadzieję, że do jutra zostaną dostarczone dokumenty bo z reguły tak oferenci dostarczają w 
ostatniej chwili.

P. Przew. – proszę bardzo jeżeli ktoś ma jeszcze jakieś sprawy. Nie ma. Wobec tego wyczerpaliśmy 
porządek obrad. Proszę państwa zbliżają się święta z tej okazji dla Was, dla Sołtysów, Rolników i 
wszystkich mieszkańców naszej gminy  zdrowych i radosnych świat Bożego Narodzenia w imieniu 
własnym i Pani Wójt na Wasze ręce. Dziękuję Bardzo. Zamykam obrady sesji Rady Gminy.

 

Sesja trwała  38 minut.

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.

 

 

Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


